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Aanwezig: 
 
 
 
Afwezig: 

B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD), 
G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66 Dijk en Waard), S. Brau (PvdA),  
W.J. Mandersloot (Senioren Dijk en Waard), C. Kwint (GL) 
T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie) en G. de Graaf (griffier)  

F. Hoekstra (VVD) 

  

  
Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

 
  

Nr. Via ZOOM Actie 

   

01 Opening  
 
 

De voorzitter opent de digitale vergadering om 19.00 uur en heet de 
aanwezigen welkom. De heer Brau en mevrouw Klercq melden zich wat 
later aan. De agenda is akkoord. 
Mevrouw Lammerts informeert naar de brief over de financiële situatie 
van de horeca. Het college zal zich hier over buigen en de brief komt op 
de lijst ingekomen stukken voor de raad d.d. 15 december 2020.  

 

 
 
 
 
 

02 Mededelingen  

  Gevolgen coronavirus 
Vandaag is in het college de raadsinformatiebrief vastgesteld 
over de nieuwe spoedwet die per vandaag is ingegaan. De 
raadsinformatiebrief wordt nog verspreid. 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk  
Van de griffier van de Tweede Kamer is een brief ontvangen met 
het verzoek om ruchtbaarheid te geven aan ons standpunt over 
de fusie. De Tweede Kamer beslist op 9 december of er nog een 
hoorzitting volgt. De reactie van de colleges op het verzoek van 
de commissie, om een standpunt over de herindeling in te nemen 
ontvangt de raad na komende dinsdag. 

 BTA 
https://gemeentebestuur.heerhugowaard.nl/Langetermijnagenda 
De griffier licht toe dat er op verzoek van het Presidium een 
overzicht van de moties is gemaakt, dat bij dit agendapunt is 
gevoegd. Afgesproken is dat alle moties ook in BTA worden 
opgenomen (inclusief termijnen). Hetzelfde geldt voor de 
toezeggingen.  

 Mogelijke onderwerpen voor een forumavond 
De heer Schoemaker meldt dat de werkgroep druk bezig is met 
het vorm geven van een eerste forumexperiment.  
In de volgende Presidiumvergadering komt het voorstel aan de 
orde. 

 Terugkoppeling werkgroep DIP 
Zie het onderwerp hierboven. 

 De kerstattentie voor raads- en commissieleden wordt 15 
december op het huisadres bezorgd 

 Motieoverzicht 2020 
Het overzicht roept geen vragen op.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
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 Voorstel planning stadsnieuws 2021 
Presidium is akkoord met het voorstel om het zo op te pakken. 

 Zoom account fracties 
Vrijblijvende tip van de griffier: de kosten voor een zoom account 
kunnen gedekt worden uit het budget fractieondersteuning. Een 
licentie voor een zoom account kost jaarlijks 140 euro. 

 Voortgang harmonisatiewerkgroep inrichting griffie 
Mevrouw Visser licht het proces en tijdpad  toe. Morgen krijgen 
de fractievoorzitters de betreffende stukken gemaild. 

 Carbid  
Op dit moment is er vrijwel geen ruimte om eigenstandig 
beslissingen te nemen als burgemeester of als gemeente, maar 
dat geldt niet voor carbid; er is geen landelijk verbod en er zijn 
geen landelijke richtlijnen. Echter in Heerhugowaard is daarvoor 
niets geregeld in de APV. Dit is in Langedijk en Hollands Kroon 
wel het geval. 
Geprobeerd is in het Regionaal Beleidsteam om voor alle 
gemeenten in NHN een gelijke lijn te trekken, maar dat is niet 
gelukt. Dit heeft te maken met de verschillende tradities in 
gemeenten. Er zijn nu globaal drie opties, te weten:  
1. Niets doen 
2. Harmoniseren met Langedijk 
3. Carbid verbod afkondigen 
Het voorstel van de burgemeester is om te kiezen voor  
optie 2; dus een paar regels op te nemen in onze APV zodat wij 
eventuele aanvragen kunnen toetsen. Dus geen totaal verbod. 
Het Presidium stemt in met agendering van dit voorstel. Het 
voorstel zal met spoed naar de volgende raadsvergadering 
worden gebracht.  
Dit betekent dat het voorstel niet in de commissie zal worden 
behandeld. 
 

03 Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 10 november 2020 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

   

04 Conceptagenda raadsvergadering d.d. 15 december 2020 
De  agenda wordt aangevuld met het ‘carbid voorstel’. Het Presidium 
gaat akkoord met de conceptagenda. 
 

 

   

05 Evaluatie vorige raad d.d. 24 november 2020 

 De heer Feelders vraagt aandacht voor het hanteren van de 
afgesproken etiquette bij het digitale vergaderen en met name 
het gebruik van de chatfunctie.  

 Commissie M en S d.d. 10 november 2020  
-- 
 

 
 
 
 

06 Invulling data ‘overige’opgenomen in het vergaderschema 

 Afvalscheiding – wordt nog gepland 

 Geen datumvoorstellen. 
 
 

 

 

07 Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 

 

08 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur. 

 



   3 
   


